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Fler platser för allmäntjänstgöring och bastjänstgöring 
  
På regionfullmäktigemötet den 28/9 behandlades en motion från oss socialdemokrater om att 
utöka antalet platser för allmäntjänstgöring och bastjänstgöring. Bakgrunden till motionen var 
att antalet AT-platser varit relativt konstant sedan 2017, samtidigt som antalet utexaminerade 
från läkarprogrammet ökat och antalet platser för specialisttjänstgöring utökats kraftigt. Det 
har lett till långa väntetider för läkare som ska påbörja sin AT-tjänstgöring. I förlängningen 
riskerar AT-tjänstgöringen bli en flaskhals i utbildningssystemet. 
 
Innan behandlingen av motionen beslutade Region Skåne om en utökning av antalet AT-
platser, med nio platser 2022 och två platser 2023, till totalt 198 platser. Samtidigt är SKR:s 
bedömning att det skulle behövas cirka 1900 AT-tjänster nationellt år 2024. För Skånes del 
skulle det innebära nästan 250 platser. Därför konstaterade jag under fullmäktigedebatten 28/9 
att ökningen, om än välkommen, är för liten och att fler platser behövs. 
  
Socialstyrelsen har nyligen breddat sin uppfattning om var AT kan genomföras. De 
konstaterar att i den mån verksamhetschef och handledare bedömer att målen kan uppfyllas, 
finns det inga hinder för att AT genomförs inom mindre traditionella verksamheter inom 
respektive tjänstgöringsavsnitt. Om målen inte kan uppfyllas till fullo i en viss verksamhet 
kan tjänstgöringen kompletteras inom en annan verksamhet.  
 
Socialstyrelsens ändrade inställning gör att fler platser borde kunna tas fram. 
 
Jag vill därför fråga ordförande för personalnämnden Pontus Lindberg (M): 
 

• Kommer Alliansen att utöka antalet platser för AT utifrån Socialstyrelsens nya 
bedömning? 

 
 
David Westlund (S) 


